
www.bizlawyer.ro
Un proiect al Bullet Media & 648 Group
2024-02-07 16:44:45

ASF a aprobat cererea BVB de autorizare a unei noi piete reglementate - piata

derivatelor

Autoritatea de Supraveghere Financiara a  aprobat cererea operatorului de piata Bursa de Valori Bucuresti

S.A. de  autorizare a unei noi piete reglementate - piata derivatelor pe active  suport de tip financiar si alte

tipuri de active si înscrierea acesteia  în Registrul ASF, conform unui comunicat de presa al institutiei.

În cadrul sedintei de miercuri, Consiliul Autoritatii de Supraveghere  Financiara (ASF) a aprobat solicitarea

societatii Bursa de Valori  Bucuresti S.A. de autorizare a modificarii componentei Consiliului de  Administratie al

operatorului de piata conform Hotarârii A.G.O.A. din  data de 22 noiembrie 2023.

Tot în cadrul sedintei de miercuri, Consiliul ASF a fost adoptat  proiectul de regulament pentru modificarea art. 4

alin. (6) din  Regulamentul ASF nr. 3/2013 pentru autorizarea si functionarea  contrapartilor centrale emis în

conformitate cu prevederile  Regulamentului (UE) nr. 648/2012 al Parlamentului European si al  Consiliului din 4

iulie 2012 privind instrumentele financiare derivate  extrabursiere, contrapartile centrale si registrele centrale de 

tranzactii, aprobat prin Hotarârea Consiliului Autoritatii de  Supraveghere Financiara nr. 28/2013. ASF

mentioneaza ca proiectul va fi  publicat pe www.asfromania.ro, pentru consultare publica, timp de 10  zile.

"Principalul element care lipseste si care va exista speram la începutul  anului viitor, în prima parte a anului viitor

(anul acesta n.r.), este  Contrapartea centrala, proiect la care tot lucram din 2019, dar suntem  la ultimele procese

de autorizare si de implementare. Sunt foarte  optimist ca vom avea piete de derivate pe care vrem sa le lansam în 

cursul anului viitor, în prima parte a anului, astfel încât sa începem  sa oferim investitorilor nostri atât institutional

cât si individual si  alte posibilitati de a tranzactiona pe Bursa de Valori Bucuresti fata de  ce au acum", a afirmat

Adrian Tanase, CEO Bursa de Valori Bucuresti, la  finele lunii noiembrie.
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